

## 貼片型鋁電解電容器 16Φ 產品停產通知

智寶電子股份有限公司，因內部調整決策，貼片型鋁電解電容器 16Φ 產品將停止生產，爲了給原使用客戶切換的時間，2016/11/1~2017/4/30 期間仍正常交貨，2017 年 5 月正式停止生產，請原使用客戶著手尋找新的供貨商。  
特此通知，祈請各尊敬的客戶仍繼續給予支持！

## Halt Production Notification of Surface Mount Aluminum Electrolytic Capacitor 16Φ Product

Teapo Electronics (Dongguan) Co., Ltd, the product 16Φ of Surface Mount Aluminum Electrolytic Capacitor will stop production due to the internal adjustment decision, in order to give switching time to the customers of original use, we still delivery normally during Nov.1, 2016~Apr.30, 2017, it will stop production formally in May, 2017, we recommend the customers of original use to seek for new supplier.  
Hereby notice, we sincerely hope every respectful customers could continue to give support to us.



---

**Teapo Electronics (Dongguan) Co., Ltd.**

[www.teapo.com](http://www.teapo.com) TEL: +86.769.8791.4676 FAX: +86.769.8791.4676x4502

6A3.6A2, Gaoli 1st Rd. Gaoli Ind. Zone, Tangxia Town, Dongguan City, Guangdong 523726, China.

智寶電子(東莞)有限公司 廣東省東莞市塘廈鎮高麗工業區高麗一路 6A2、6A3 號